

## **Safe Storage in Warehouse**

A warehouse is a hot spot for accidents, and we must always be alert to the hazards present. Use this basic checklist<sup>+</sup> as a guide to keep you and your workers safe. For more information on how you can keep your workplace safe, go to www.wshc.sg

Name of Company		Process/ Location	
Checked by (Name/ Designation)		Date	
Safety Checks		Please tick ( ✓) Yes No NA*	If no, action required by:
Objects are stacked on flat surfaces.			Name:
Bigger and heavier objects are placed on lower racks while lighter and smaller objects on higher ones.			Name:
Pallets used are in good condition.			Name:
Workers are wearing gloves when handling pallets or strapping objects.			Name:
Workers adopt proper lifting and carrying postures.			Name:
Forklifts are operated by trained and authorised personnel.			Name:
Conveyors have guards in place for their moving parts and pinch points.			Name:
Passageways are kept clear at all times.			Name:

<sup>\*</sup> NA – Not applicable



<sup>&</sup>lt;sup>+</sup> This checklist may not cover all aspects of work activities in your workplace. You should review the checklist when there are changes in any work activity.



## 仓储安全

仓库里的储存与管理必须有调理,若仓储不当,会危害到工人的安全。请使用以下检查表+,确保工人安全。 请登入 www.wshc.sg 以了解更多详情。

公司名称		流程/地点		
		日期		
<i>。</i> 安全	≦指示	请打勾 ( ✓ ) 是 否 NA*	如果答否,必须采取适当措施:	
货物层叠在平面。			姓名:	
较重的货物被放置在较底的架子,而较轻或小的货物在较高的架子。			姓名:	
使用的货物托盘状态良好。			姓名:	
在使用货物托盘或捆绑货 物时,工人戴上手套。			姓名:	
工人在进行举起或搬运工作时都使用正确的姿式。			姓名:	
受过专业训练和合格的员 工才能操作 <b>叉</b> 车。			姓名:	
输送带的移动部位有适当 的防护。			姓名:	
通道保持畅通, 无阻碍。			姓名:	

- + 本检查表可能不包罗您职场所有的工作活动。如果工作活动改变,您应该检阅本检查表。 \* NA 不适用

